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SKRAĆENI ZAPISNIK 

sa 20. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule 
održane u ponedjeljak, 12.12.2022. godine u 

Komunalnoj palači,  
Pula, Forum br. 1 

 
 
Sjednicu je u 17,00 sati otvorila MARIJA MARKOVIĆ - NIKOLOVSKI (Nezavisna) koja je 
sjednici i predsjedavala.  

 
Poštovane vijećnice i vijećnici dobar dan – egrege consigliere e consiglieri buon giorno, 

otvaram 20. sjednicu Gradskog vijeća Grada Pule. 
 
Radi utvrđivanja kvoruma obavještavam vas da je vijećnica Sanja Radolović odsutna te da će 
vijećnica Ivana Mohorović malo kasniti na sjednicu. 
 
Prelazimo na utvrđivanje kvoruma pa molim vijećnike da se prijave u sustav e-Glasanja. 
 

Red 
br. 

VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBA 
 

1.  DUŠANKO BABIĆ NL Filipa Zoričića F.Zoričić-mir. mandata 
2. IVAN ŽAGAR NL Filipa Zoričića I.Močenić/S.Ibrišagić-

mirovanje mandata 
3. KRISTIJAN BITERI NL Filipa Zoričića  
4. IVANA MOHOROVIĆ  NL Filipa Zoričića  
5. DUŠICA RADOJČIĆ MOŽEMO  
6. MIHA PAUS MOŽEMO  
7. NOEL MIRKOVIĆ MOŽEMO  
8. ANA FONOVIĆ MOŽEMO  
9. SANJA RADOLOVIĆ SDP Opr. odsutna 
10. IGOR BELAS SDP  
11. DRAGO MARIĆ SDP S.Gordić-mir. mandata 
12. ELENA PUH BELCI IDS-DDI  
13. DANIEL DEKOVIĆ NEZAVISNI M.Čerina-mir.mandata  
14. VALTER BOLJUNČIĆ IDS-DDI J.Černjul-mir.mandata 
15. ARDEMIO ZIMOLO IDS-DDI  
16. GORDANA FERENČIĆ ZELENI M.Brajuha-ostavka 
17. MARIN LEROTIĆ IDS-DDI  
18. MONICA DEROCCHI IDS-DDI  
19.  MARIJA MARKOVIĆ-

NIKOLOVSKI 
NEZAVISNA   

20. JURAJ KOVAČEVIĆ HDZ M.Jurkić-mir.mandata 
21. SEAN SOLDATIĆ HDZ  
22 MILAN RAŠULA NL Milana Rašule  

 
Utvrđujem da je na sjednici prisutno 20 vijećnika, od ukupno 22 vijećnika, te da Gradsko 
vijeće može pravovaljano odlučivati. Po dolasku Ivane Mohorović tijekom 1. točke prisutan je 
21 vijećnik. 
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PREDSJEDNICA POZDRAVLJA sve prisutne sudionike sjednice. 
- gosp. Filipa Zoričića GRADONAČELNIKA GRADA PULE 
- gđu. Ivonu Močenić i gosp. Bruna Cergnula, ZAMJENIKE GRADONAČELNIKA  
- PROČELNIKE upravnih tijela Grada 
- DIREKTORE TRGOVAČKIH DRUŠTAVA 
- RAVNATELJE JAVNIH USTANOVA  
- predstavnike MEDIJA 
- gđu. Lorenu Benčić – simultanog prevoditelja na znakovni jezik  
- sve GLEDATELJE koji nas prate putem TV Nove ili uživo putem „live streaming-a“ na 
mrežnim stranicama Grada Pule  
- i ostale GOSTE 
 
OSTALI PRISUTNI: 
LOVORKA HAJDIĆ GOLJA, zamjenica pročelnice Upravnog odjela za lokalnu samoupravu  
EVA BARBIR, voditelj Odsjeka za poslove Gradskog vijeća i Gradonačelnika  
ANJA ADEMI, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu  
VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i gospodarstvo  
DAMIR PRHAT, pročelnik UO za komunalni sustav i upravljanje imovinom  
IVANA SOKOLOV, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i mlade  
EMINA POPOVIĆ STERPIN, pročelnica Uo za kulturu i razvoj civilnog društva  
NEBOJŠA NIKOLIĆ, pročelnik Službe za zastupanje Grada  
DAVOR SEBASTIJAN, informatičar  
GORAN KLIMOV, eGlasanje  
GORAN PEREŠA, direktor Castrum Pula 97 d.o.o.  
NEBOJŠA NIKOLIĆ, direktor, FRATARSKI d.o.o.  
DRAŽEN STILINOVIĆ, direktor, Kaštijun d.o.o. Pula  
TATIANA ZANINI GAVRANIĆ, direktorica Luka Pula d.o.o.  
DARKO BIJELIĆ, direktor, Monte Giro d.o.o.  
ROBERTO DRANDIĆ, direktor, Plinara d.o.o.  
KRISTIJAN BENČIĆ, direktor Pragrande d.o.o.  
ROBI FUART, direktor Pula Herculanea d.o.o.  
BRANISLAV BOJANIĆ, direktor, Pula Parking d.o.o.  
TOMISLAV JOSIPOVIĆ, direktor, Pulapromet d.o.o.  
MARIO PERUŠKO, direktor Pula sport d.o.o.  
GORDANA ŽMAK, v.d. direktorica, Tržnica d.o.o.  
EDO KRAJCAR, direktor, Vodovod Pula d.o.o.  
EDO KRAJCAR, direktor Vodovod Pula d.o.o.  
TAMARA PRANJIĆ, DV Mali svijet  
SERENA SIROTIĆ, ravnateljica, DV–SI Rin Tin Tin Pula-Pola  
LORETTA MOROZIN, ravnateljica, Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda  
NADIA BUŽLETA, ravnateljica, Gradska knjižnica i čitaonica Pula-odsutna 
TANJA MILIČIĆ, ravnateljica, Pula Film Festival  
ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj, Pučko otvoreno učilište-odsutan  
IVICA ROJNIĆ, zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Pula  
LORENA BENČIĆ, simultani prevoditelj na znakovni jezik  
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Prije utvrđivanja dnevnog reda želim vas izvijestiti da sam danas 12.12.2022. godine primila 
dopis vijećnika Daniela Dekovića koji obavještava da više nije član IDS-a te da će u 
Gradskom vijeću dalje nastupati kao nezavisni vijećnik. 
 
PRELAZIMO NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA:  

 
Poziv s materijalima za 20. sjednicu Gradskog vijeća dostavljen je vijećnicima dana 02. 
prosinca 2022. godine. 
Dana 05. prosinca 2022. dostavljena vam je dopuna materijala za točku 4. – Prijedlog Odluke 
o pripajanju trgovačkog društva CASTRUM PULA 97 d.o.o., FRATARSKI d.o.o. i 
TRŽNICA d.o.o. trgovačkom društvu PULA SPORT d.o.o. 
Dana 08. prosinca 2022. godine dostavili smo vam promjenu redoslijeda točaka dnevnog reda 
gdje su nakon rebalansa premještene točke  
 - Odluka o podmirenju obveze trgovačkom društvu Pulapromet d.o.o. i 
 - Odluka o dodjeli nepovratnih novčanih sredstava Pula Herculanei d.o.o. 
 
Prijedloge akata za ovu sjednicu razmatrali su i dostavili svoja izvješća nadležna radna tijela - 
Odbor za Statut i druge opće akte, Odbor za prostorno uređenje, Odbor za plan i financije, 
Odbor za društvene djelatnosti, Odbor za izbor i imenovanja te Odbor za gospodarstvo. 
 
Budući da nema drugih prijedloga stavljam na glasanje DNEVNI RED 20. sjednice Gradskog 
vijeća kako je predložen 08. prosinca 2022. sa 18 točaka dnevnog reda  
 
Predsjednica Gradskog vijeća utvrđuje da je glasanje dovršeno i da je  
 

VIJEĆE sa 20 glasova “ZA” i bez glasova “PROTIV” usvojilo predloženi Dnevni red 
20. sjednice Gradskog vijeća 
 

D N E V N I R E D 

 
 
1.  Vijećnička pitanja 
2.  Usvajanje Skraćenog zapisnika sa 19. sjednice Gradskog vijeća od 21.11.2022. 
 godine 
3.  Donošenje Odluke o davanju na upravljanje i korištenje Skloništa za životinje s 
 pratećim sadržajima trgovačkom društvu Castrum Pula 97 d.o.o. 
4.  Donošenje Odluke o pripajanju trgovačkog društva CASTRUM PULA 97 
d.o.o.,  FRATARSKI d.o.o. i TRŽNICA d.o.o. trgovačkom društvu PULA SPORT d.o.o. 
5. Donošenje: 
 5.1. II. Izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture za 
2022. godinu 
 5.2. II. Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture za 
2022. godinu 
 5.3.  Zaključka o izmjenama i dopunama Zaključka o usvajanju Programa 
javnih potreba društvenih djelatnosti Grada Pule za 2022. godinu 
 5.4. Zaključka o izmjenama Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba 
u kulturi za 2022. godinu 
6. Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o raspodjeli rezultata za 2021. godinu 
7.  Donošenje Izmjena i dopuna Proračuna Grada Pule za 2022. godinu 
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8.  Donošenje Odluke o podmirenju obveze trgovačkom društvu Pulapromet d.o.o. 
za obavljanje usluge javnog gradskog prijevoza na području Grada Pula-Pola u 
2022.godini 
9.  Donošenje Odluke o dodjeli nepovratnih novčanih sredstava trgovačkom 
društvu Pula Herculanea d.o.o. 
10.  Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o koeficijentima za 
obračun plaće službenika i namještenika 
11.  Donošenje Odluke o prihvaćanju prijedloga Sporazuma o sufinanciranju 
kreditne obveze za adaptaciju i opremanje Odjela za dječju rehabilitaciju u Specijalnoj 
bolnici za ortopediju i rehabilitaciju „Martin Horvat“ Rovinj- Rovigno 
12.  Donošenje Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje aktivnosti 
političkih stranaka i nezavisnih vijećnika Gradskog vijeća Grada Pula-Pola za 2023. 
godinu 
13.  Donošenje Plana razvoja sustava civilne zaštite Grada Pula-Pola za 2023. 
godinu s projekcijom financijskih učinaka za razdoblje 2023. – 2025. godine 
14.  Donošenje Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Izmjene 
Statuta Dječjeg vrtića-Scuola dell' infanzia „Rin Tin Tin“ Pula-Pola 
15.  Donošenje Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Pula 
Film  Festivala 
16.  Donošenje: 
 16.1. Rješenja o razrješenju vršiteljice dužnosti ravnateljice Istarskog 
narodnog kazališta - Gradskog kazališta Pula (Gordana Jeromela Kaić) 
 16.2. Rješenja o imenovanju ravnateljice Istarskog narodnog kazališta – 
Gradskog kazališta Pula (Gordana Jeromela Kaić) 
17.  Donošenje Rješenja o razrješenju i imenovanju članova Vijeća za davanje 
 koncesijskih odobrenja Grada Pula-Pola 
18.  Donošenje Odluke o razrješenju (Frane Milat) i imenovanju (Nikola 
Zgonjanin) člana Odbora za razvoj 
 

 
 

AD - 1.  VIJEĆNIČKA PITANJA 
 
 
Molim vijećnike da se prijave za postavljanje vijećničkih pitanja putem sustava eGlasanja - 
prijava na raspravu 
 
1. DANIEL DEKOVIĆ 
2. KRISTIJAN BITERI 
3. DRAGO MARIĆ 
4. GORDANA FERENČIĆ 
5. DUŠANKO BABIĆ 
6. ELENA PUH BELCI 
7. MILAN RAŠULA 
8. DUŠICA RADOJČIĆ 
9. MIHA PAUS 
10. NOEL MIRKOVIĆ 
11. JURAJ KOVAČEVIĆ 
12. ANA FONOVIĆ 



 

6 
 

 
DANIEL DEKOVIĆ 
Ja bih imao dva pitanja i oba dva će se odnositi na Gradonačelnika.  
Prvo pitanje Gradonačelniče: zakupci gradskih prostora su mi se u posljednjih dva mjeseca 
žalili da Grad traži od njih da rade cijelu godinu. Pa evo molio bih da mi to malo elaborirate 
jer iako želimo oživjeti centar grada, onda mi ta odluka onda baš malo ne drži vodu, ali, evo, 
prvo dajte vi, pa onda ću ja s dopunskim pitanjem.  
Drugo pitanje: isto tako vidio sam iz medija da planirate raditi rotor kod MUP-a pa me 
interesira da li ste uzeli u obzir da je to raskršće dosta frekventno i da li razmišljate o nekom 
podhodniku ili nadhodniku pošto tamo dosta pješaka prelazi cestu pa da ne bi poslije to bilo 
prekasno?  
Evo, hvala. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Poštovana Predsjednice hvala vam na riječi. Poštovani vijećniče Deković hvala na konkretnim 
pitanjima. Pitanje stoji. Oko toga smo imali dosta rasprava i ovdje su bile sugrađanke i 
sugrađani i zakupci u centru grada prije nekoliko dana. Tada sam pozvao na sastanak i 
prezentirao im da su gosti na sastanku i članovi Obrtničke komore iz Pule koji su bili pak dan 
prije zakupaca isto ovdje u Gradu sa svojim prijedlozima jer se sa svima nalazimo dva puta 
godišnje. I tada, moram samo dati digresiju, nije bilo ni riječi da se ne kaže ništa u medijima, 
nego nisu medije niti spominjali, nego smo evo imali konstruktivan i dobar razgovor upravo 
na temu koju ste vi spomenuli i dogovorili smo se za sastanak 21. prosinca gdje smo zaključili 
da želimo partnerski odnos. Da vidimo što iz te same odluke gdje piše da 30 dana je moguće 
samo u godini ne raditi, da vidimo na koji način pristupiti toj odluci. Otvoriti ćemo nekoliko 
tema 21. prosinca, to je i način odvoza smeća, dostava, radno vrijeme, komunalni red i sva 
ona problematika koja njih muči jer želimo da ostanu u centru grada. Želimo biti partneri. 
Vidjeti ćemo što i kako. Pa imamo i gotove primjere i Grada Zadra kako ići na ruku upravo u 
tim zimskim vremenima. Vjerujem da ćemo zajedno donijeti jednu dobru i kvalitetnu odluku 
s kojom će biti svi zadovoljni i da bude i po pravilniku i po zakonu i da ljudi ostanu ovdje u 
gradu i da imaju sve moguće uvjete koje trebaju imati. Dapače, apsolutno jedan otvoreni 
partnerski odnos. Zaista, vaše pitanje stoji i konstruktivna kritika. Vjerujem da ćemo ići u 
dobrom smjeru. Naravno, ako bude potpitanja, bit ću tu. Zamolit ću pročelnika Prhata da vam 
da malo širu sliku upravo oko ovog vašeg drugog pitanja. Evo, hvala. 
 
DAMIR PRHAT 
Evo zahvaljujem se na vašem pitanju. Kao što ste istaknuli, Trg Republike i Marulićeva ulica 
su sigurno izuzetno prometne i važne prometnice, važno raskrižje za promet u cjelini u gradu 
Puli i zasigurno smo cijelom tom projektu pristupili studiozno. Glavni projekti su izrađeni 
prije nekoliko godina. Dijelom je taj projekt i realiziran u dijelu Kašićeve ulice, međutim, mi 
smo s obzirom, naravno, na prometnu situaciju, na prometne prilike, zatražili izradu i 
varijantnih rješenja uređenja tog raskrižja upravo zbog količine prometa koja se odvija preko 
tog raskrižja. Isto tako sa Fakultetom prometnih znanosti smo zaključili određene sporazume 
vezano za iznalaženje optimalnog rješenja što se tiče odvijanja prometa i na kraju krajeva 
odabira samog rješenja. Cjelokupna ta priprema zasigurno je potrebna kako bi na kraju, s 
obzirom i na kolni i na pješački promet, odabrali optimalno rješenje. Kao što znate, projekt je 
planiran za realizaciju krajem druge godine. Do tada ćemo sve pripremne radnje izvršiti u tom 
smislu i naravno projekt je isto tako dio projekcija proračuna za 24. i 25. godinu tako da ćemo 
zasigurno taj projekt i završiti. Zahvaljujem. 
 
DANIEL DEKOVIĆ 
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Pa evo, samo ako mi možete reći da li će se uzeti u obzir podhodnik ili nadhodnik jer niste mi 
odgovorili na to. 
 
DAMIR PRHAT 
U svakom slučaju, kao što sam rekao, osim kolnog, uzima se u obzir i pješački promet. Kakav 
će biti konačni rezultat dati će upravo ove analize koje trenutačno radimo, prvenstveno sa 
Fakultetom prometnih znanosti. Razmatramo i varijantu nadhodnika, međutim, konačno 
rješenje, nakon završetka posla sa Fakultetom. Evo, hvala. 
 
KRISTIJAN BITERI 
Imam pitanje za Gradonačelnika. Kakva je situacija sa dvoranom Talijanske škole? Ima li 
šanse da dvoranu koriste i naši klubovi? To je prvo pitanje.  
A drugo pitanje je isto za Gradonačelnika. Imali smo prilike čuti da se javilo dovoljan broj 
kandidata za čelništvo Zaklade za sport. Znači da će Zaklada ubrzo početi sa svojim radom. 
Ali ono najbitnije i ono što zanima sportsku javnost je budući budžet Zaklade. Pa ima li 
naznake da će biti donacija? Hvala. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Kolega Biteri hvala na pitanjima. Dakle, konkretno, što se tiče sportske dvorane Talijanske 
škole, imali smo nekoliko sastanaka. Posljednji sastanak je bio u lipnju ove godine kada su na 
sastanku bili i pročelnica društvenih djelatnosti, pročelnica za obrazovanje i društvene 
djelatnosti, sport i tehničku kulturu. Imali smo konkretan sastanak na tu temu. Bile su i 
ravnateljice osnovne i srednje talijanske škole. Mi smo potom konzultirali i razgovarali i sa 
konzulom i sa veleposlanstvom i vidjeli na koji način možemo surađivati. Tada nam je rečeno 
na sastanku u lipnju da je škola zauzeta terminima. Mi smo pitali možemo li otvoriti suradnju 
da pomognemo našim sportskim klubovima i udrugama da iskoriste jedan od termina u 
talijanskoj školi. Evo, vjerujem da ćemo sada opet otvoriti tu temu jer nadamo se da će se, 
vjerujemo i nadamo se da će se neki termini otvoriti kako bismo zaista otvorili još jedan 
partnerski odnos. Moram naglasiti, na sastanku prvom sa županom ovdje u gradu, također je 
bilo afirmativno s njegove strane upravo na tu temu jer znate da su srednje škole županijske, 
osnovne su pod gradom, ali su specifične talijanske škole. Tako da, evo, dobro je pitanje, 
konstruktivno je pitanje. Vjerujem da će ići u dobrom smjeru jer bismo voljeli zaista imati 
nekoliko termina koje bi naravno Savez sportova financirao, a da pomognemo klubovima 
kojima nedostaje termina.  
Što se tiče Zaklade za sport, mi smo sada na iznosu od 555 tisuća kuna. Ostvarujemo 
partnerstvo s jednom osiguravajućom kućom, s jednom bankom. Međutim, nakon što se 
izabere upravni odbor i voditeljica Zaklade, onda ćemo imati javnu prezentaciju podupiratelja 
Zaklade u siječnju mjesecu kada vjerujem da ćemo s konkretnim budžetom, konkretnijim i 
višim nego što je sada prezentiran u javnosti, izaći u javnost s tim dijelom. Ići ćemo u dobrom 
smjeru. Napokon ćemo moći na konkretniji način još bolje sufinancirati i trenere i vrhunske 
sportašice i sportaše i onim dijelom koji je vezan za poboljšanje samog Pravilnika, vjerujem 
da smo napravili jako dobar korak prema tome. Žao mi je što nema političkog konsenzusa i 
povjerenja na temu Zaklade. Zaklada je dobra stvar. Skupimo glave i ruke skupa vezano 
makar na teme koje su po meni, nadpolitičke, i dajmo zajedno pronađimo rješenje. Ovo je 
dobar korak, dobra tema, drago mi je da su kvalitetni kandidati se javili. Moram ponoviti, to 
je bio javni natječaj za članove upravnog odjela i upravitelja i nitko nikoga nije dekretom 
imenovao, dakle, tamo su ljudi različitih političkih i sportskih profila i pogleda, ali vjerujem 
da je to dobar korak. Mi smo sada na dobrom, da tako kažem, financijskom iznosu, ali 
zasigurno će biti još bolje dok smo u završnim razgovorima sa novim partnerima. Evo, hvala. 
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DRAGO MARIĆ 
Ja imam dva pitanja. Oba dva su za pročelnicu Sokolov. 
Prvo pitanje moje ću elaborirati: Grad Pula u zadnjih nekoliko godina ima velikih problema sa 
smještajem djece jasličke dobi u dječje vrtiće. Naime, o čemu se ovdje radi. Roditelji djece 
rođene poslije 1.9. tekuće godine ne mogu aplicirati na smještaj djece u dječji vrtić za tu 
godinu jer ne zadovoljavaju formalno pravne uvjete. Što se dešava poslije 1.rujna? Roditelji 
počinju raditi, a djeca su navršila godinu dana, nema tko da ih čuva i tada se stvara ogroman 
pritisak prema Gradu da se ta djeca upišu i smjeste u dječje vrtiće. Grad ima tri ustanove. 
Jedna od tih ustanova već sad je dostigla zakonski limit grupa koje rade u tom vrtiću, a dugi 
niz godina vrši se pritisak na ljude koji vode tu ustanovu da prime djecu u taj vrtić pa je 
između ostalog i to jedan od razloga čestih promjena čelnih ljudi te ustanove. Moje pitanje je 
zašto se inzistira i zašto se ti zahtjevi za prijem djece ne adresiraju na druge ustanove koje 
imaju mogućnosti primiti tu djecu? 
I drugo pitanje je vezano za ovaj azil koji je trebao po najavama biti otvoren u 12. mjesecu 
ove godine. Međutim, vidimo u materijalima da će biti u prvom mjesecu sljedeće godine. 
Moje pitanje je da li je Grad Pula prema Zagrebu ispunio sve potrebne uvjete i da nam 
pročelnica kaže kad očekuje otvaranje tog azila? Hvala. 
 
IVANA SOKOLOV 
Evo pokušat ću vam dogovoriti na pitanje. Hvala vam na pitanju. Prije svega, rekla bih da je 
Dječji vrtić „Pula” već otvorio jednu odgojnu skupinu i to je bilo negdje u 10. mjesecu, po 
dogovoru. A nakon Dječjeg vrtića „Pula” istu stvar je napravio i Dječji vrtić „Rin Tin Tin”, a 
s obzirom na ovo što ste rekli da imamo problem sa smještajem djece koja su rođena nakon 
1.9., odnosno u vrijeme upisa nisu imala zadovoljene sve zakonske kriterije. Radi se o tome 
da Zakon o pedagoškom standardu zapravo kaže 30 skupina optimalno ili 600 djece. A Dječji 
vrtić „Mali svijet” nema niti 500 djece. Prema tome, mislim da prije svega, mi kao Grad, 
moramo odgovoriti na potrebe djece i roditelja u gradu. Pronaći adekvatno rješenje za 
smještaj, pa ako će to biti da pokušavamo na taj način, ajmo reći, zbrinuti djecu u što kraćem 
vremenu. Opet kažem, to je nešto što je privremeno s obzirom da smo sad kraj 12. mjeseca. 
Dakle, od 1. mjeseca do 5. mjeseca. U 5. mjesecu već razgovaramo o novim upisima. Isto 
tako, rekla bih da je s „Rin Tin Tinom” problem što ne žele svi roditelji da im djeca idu u 
talijanski vrtić. Jedna skupina je već popunjena, a isto tako potrebno je pronaći odgajateljice 
za talijanski vrtić. Što isto ne možemo preko noći. Evo. I još samo ovaj drugi dio, odnosno 
dodatak. Jedan određeni dio djece svakako se smjesti u privatne vrtiće. Međutim, s obzirom 
na velike pritiske, kao što znate, to traje svake godine u ovom periodu, potrebno je pronaći 
najbrže, najjednostavnije i naravno zakonito rješenje. Hvala lijepo. 
Vezano za azil, o tome sam pričala i na odboru. Ono što je bilo prvo potrebno odradilo se 
nakon što je završen azil. Odradio se sam tehnički pregled. Azil je pomalo počeo sa 
opremanjem. Nakon tehničkog pregleda bilo je potrebno dobiti uporabnu dozvolu koja je 
dobivena, evo, nedavno. I nakon što je dobivena uporabna dozvola, danas, jedna od prvih 
točaka, čini mi se, je davanje na upravljanje trgovačkom društvu Castrum, nakon čega 
trebamo pisati prema Ministarstvu poljoprivrede s kojima smo već u komunikaciji i od kojih 
bi trebali nakon što formiraju povjerenstvo dobiti dozvolu za sam početak rada azila. Mi 
očekujemo, da će to svakako biti tijekom siječnja i da će azil početi s radom u siječnju. 
 
DRAGO MARIĆ 
Vezano za ovo prvo moje pitanje. U zakonu stoji da je 30 odgojnih grupa ili 600 djece. 
Međutim, upravno vijeće je zatražilo pravno tumačenje od osoba iz ministarstva koje su 
zadužene za utvrđivanje zakonitosti rada ustanove i dobili smo odgovor da ukoliko se osnuje 
31. grupa da će ustanova morati krenuti u cijepanje u dvije ustanove. Evo, samo toliko. 
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IVANA SOKOLOV 
Ja mogu reći da Dječji vrtić „Mali svijet” već ima 31 skupinu. Ne znam da li ste s tim 
upoznati, ali postoji predškola koju je ravnateljica formirala bez znanja osnivača. Mi nismo 
bili upoznati s time. 
 
GORDANA FERENČIĆ 
Ja imam danas dva pitanja za Gradonačelnika. 
Prvo pitanje se odnosi na hospicij. Imam stalno upite. Znamo da je potpisan Sporazum 
između Županije, Grada Pule i Biskupije, no, međutim, to još nije ugledalo svjetlost dana. 
Znamo da je i ove godine, po ne znam koji put izdvojeno milijun kuna za hospicij. Pa me 
zanima da li imate kakvu povratnu informaciju jer znamo da ljudi imaju, pogotovo s ovim 
bolesnicima koji su u terminalnoj frazi veliki problem? To je prvo pitanje.  
I moje drugo pitanje se odnosi upravo na ovo sklonište za životinje. Znamo da danas trebamo 
donijeti odluku da to preuzme poduzeće Castrum, ali ako mogu pitati: recite mi zbog čega će 
se to dati Castrumu kad recimo, mi imamo i Herculaeu i imamo tri udruge? Pa bih vas 
zamolila ako mi možete dati obrazloženje. Hvala. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Poštovana vijećnice hvala vam na pitanjima. Nekoliko puta smo već, sjećam se kad je 
Predsjednica bila pitala na temu hospicija. Podsjećam, vas svih i nas svih i javnost, 2015. 
godine je potpisano pismo namjere vezano za hospicij. 2021. godine u listopadu Sporazum 
Porečko-pulske biskupije, Županije Istarske i Grada Pule i kao što ste sami rekli, zadnje tri 
godine pa i ove godine, milijun kuna vezano za opremanje. Slijedi javna nabava, što je. 
Međutim, isti odgovor je kao što sam odgovorio kolegici koja je pitala prije vas isto pitanje. 
Čeka se rješenje iz biskupije vezano za nositelja biskupije, dakle, biskupa. Mi na to ne 
možemo utjecati. Pisali smo u nekoliko navrata i danas i 31.08. čini mi se zadnji put. Mislim 
da da. Isto tako, monsignoru Jeleniću. Pisali smo biskupiji, zvali smo na telefon, ali nema 
odgovora u smislu dok ne bude nositelja biskupije. Ne mogu ništa odgovorno potpisivati. 
Šteta. Godišnje je, kao što je rekla statistika 600-ak sugrađanki i sugrađana, govorimo iz cijele 
županije obolijeva i potrebe su velike za hospicijem. Prostor tamo je uređen, čeka. Čeka 
opremanje. Međutim, nemam povratne informacije. Mi ćemo inzistirati i tražiti. Poslali smo i 
upit da organiziramo još jedan zajednički sastanak na tu temu, ali nema još odgovora. Što se 
tiče i Županije i Grada, moram reći da zajedno nastupamo prema tome. Hvala. 
Azil ću zamoliti pročelnicu da malo šire objasni. 
 
IVANA SOKOLOV 
Hvala vam na pitanju. Dakle, Grad Pula kao najveći grad Istarske županije preuzeo je 
inicijativu za osnivanjem javnog azila za životinje i temeljem Zakona o zaštiti životinja, 
sklonište osniva jedna ili više jedinica lokalne samouprave, odnosno Grad Zagreb. S obzirom 
da je Grad Pula u potpunosti financirao i izgradi sklonište za životinje te je katastarska čestica 
sa pripadajućim objektom u potpunosti u vlasništvu Grada Pule, upravljanje samom tvrtkom 
nekako je bilo logično. Povjerili smo tvrtci Castrum koja je također u sto postotnom 
vlasništvu Grada. Drago mi je da ste pitali za udruge jer bih voljela, izvukla sam si, očekujući 
s obzirom na točku sljedeću dnevnog reda, što je to što obavljaju djelatnosti, koje su to stvari 
koje obavljaju udruge za životinje. Pa ću ukratko samo pročitati o čemu se radi. Promicanje, 
razvoj i unapređenje zaštite životinja, planiranje rada na planu ostvarivanja ciljeva udruge, 
informiranje javnosti o zaštiti i brizi za životinje, sudjelovanje u humanitarnim akcijama, 
organiziranje manifestacije i drugih djelatnosti, edukacija građana o spomenutoj problematici, 
izdavanje knjiga i časopisa iz područja djelatnosti udruge, suradnja sa gradskim, županijskim i 
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državnim vlastima, veterinarskim službama i drugim javnim ustanovama. U slučaju da bi se 
oni registrirano bavili tom djelatnošću morali bi registrirati trgovačko društvo, imati odgovoru 
osobu, imati rješenje upisa djelatnosti u sudski registar pri trgovačkom sudu. Tako da, nije 
moguće da jedna udruga vodi sklonište za životinje. Isto tako, želim naglasiti da smo mi u 
proračunu za 2023. osigurali i dalje značajan iznos za rad, odnosno za poticanje udruga za 
životinje. Sa njima se nalazimo u srijedu na zajedničkom sastanku u samom azilu. Želimo 
poticati međusobnu suradnju i svakako mislim da će nam oni u cijeloj ovoj priči biti od velike 
pomoći, što svojim iskustvom, što svojim znanjem.  
 
DUŠANKO BABIĆ 
Imam pitanje za direktora Herculanee Roberta Fuarta. Kraj je godine pa ako nam može reći 
koliko je postavljeno u ovoj godini podzemnih spremnika i za koji je broj korisnika? I što je u 
planu za sljedeću godinu što se tiče podzemnih spremnika i kad će se početi dijeliti smeđe 
kante za biootpad i kojom dinamikom? Eto, hvala.  
 
ROBI FUART 
Hvala na pitanju. Što se tiče podzemnih i polupodzemnih spremnika postavljeno ih je 40-ak u 
ranijoj fazi prije donošenja novog zakona i novog načina obračuna. Mi smo u ovoj godini 
postavili 9 setova, na 9 lokacija. U tih 9 setova je nekakvih 40-ak spremnika što bi bilo 
ukupno korisnika na podzemnim i polupodzemnim spremnicima, 5600 korisnika. U idućoj 
godini planiramo drugih 20-ak lokacija, 20 do 25 lokacija, ovisi sad, imamo zone, pa ovisi 
kako bude išlo financiranje. Mi bi ukupno trebali preći preko 8000 korisnika što je, kad 
govorimo o korisnicima, govorimo o karticama, to je puno veći broj stanovnika. U razgovoru 
smo sa Fondom, tako da očekujemo sufinanciranje Fonda u idućoj godini za ugradnju. Što se 
tiče smeđih spremnika i biootpada i tu je Grad u suradnji sa Herculaneom kandidirao se pri 
Fondu za dodjelu sredstava. Dobivena su sredstva. U toku je natječaj i negdje krajem ovog 
mjeseca je otvaranje ponuda što znači da bi u prvoj polovici, negdje siječnja, trebali imati 
ugovore i na proljeće podjelu prvih spremnika, tako da prije sezone već krećemo sa 
prikupljanjem biootpada. Osim toga, nastavljamo sa prikupljanjem biootpada što je sada u 
toku u restoranima, kantinama, dječjim vrtićima i drugdje gdje su kuhinje. Evo, to je vezano 
za biootpad. Hvala. 
 
ELENA PUH BELCI 
Ja imam dva pitanja za pročelnicu Sokolov. 
Interesira me kako napreduju razgovori i pregovori sa pomoćnicima u nastavi? I meni su 
pisali, pretpostavljam da su pisali još nekim vijećnicima apel vezano za povećanje satnice 
rada u školama. I interesira me da li ste napravili neke analize vezano za besplatnu marendu u 
školama od sljedećeg polugodišta? Kao što znamo naše škole su sve opremljene sa školskim 
kuhinjama pa me interesira da li imamo podatak u kom postotku naši učenici već sada koriste 
školsku marendu i da li smo spremni i na koji način da od drugog polugodišta krenemo sa 
dostavom besplatne marende našim roditeljima, odnosno učenicima? Hvala. 
 
IVANA SOKOLOV 
Hvala na pitanju. U četvrtak se planiramo naći sa pomoćnicima u nastavi. U ovoj godini smo 
se nalazili i razgovarali s njima u nekoliko navrata. Bila sam govorila, čini mi se, na 
posljednjem Gradskom vijeću upravo o problematici financiranja pomoćnika u nastavi. 
Znamo da je Vlada u osmom mjesecu usvojila novi operativni program i nadamo se isto tako 
da će od sljedeće školske godine kad izađe novi javni poziv za financiranje pomoćnika, da će 
Grad Pula, kao jedan od razvijenijih na području Istarske županije isto tako dobiti, ajmo reći, 
veći iznos sredstava nego prijašnjih godina. Isto tako, nadam se da to neće biti jednogodišnji 
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poziv, nego da ćemo moći računati na financijska sredstva na barem četiri godine, kako bismo 
i mi, ali i pomoćnici u nastavi bili mirniji i kako ne bismo iz godine u godinu iščekivali koji je 
to iznos koji ćemo dobiti. U svakom slučaju najavljena su već od same Vlade određena 
povećanja. Vidjet ćemo kad izađe poziv u šestom mjesecu o kojim se iznosima radi. A do 
onda na nama je da vidimo jesmo li u mogućnosti i na koji način osigurati tih dodatnih 5 kuna 
što mislimo da minimalno zaslužuju. 
Što se tiče vašeg drugog pitanja, prošlog smo tjedna imali sastanak sa svim ravnateljima. 
Radili smo pojedinačnu analizu sa svakom školom. Moram reći da će biti teško zato što je 
jako kratak rok. Dakle, 9.1. je jako blizu, a s obzirom da se radi o 4500 djece. Po ovim prvim 
anketama većina se djece javila za školsku prehranu, odnosno za školsku marendu, što je 
super. Međutim, ono o čemu moramo razmišljati je da većina ima školske kuhinje i dobro 
stojimo sa kapacitetima. Međutim, tu moramo razmišljati o novim stolovima, o novim 
hladnjacima za skladištenjem hrane, moramo razmišljati o mjestu gdje će ta količina učenika 
istovremeno jesti. Pa smo onda razgovarali na koji način će se to organizirati. Također, htjeli 
bismo zadržati određenu kvalitetu. Ako imamo 4500 marendi, pitanje je na koji način će se 
organizirati, a da djeca barem 2 ili 3 puta tjedno jedu kuhanu marendu da se sve ne svodi na 
suhu marendu. I isto tako, ono što želimo, pokušati ćemo ići u objedinjenu javnu nabavu za 
sve škole. Zaista nam je važno da vidimo hoćemo li uopće moći naći dobavljača koji će nam 
moći za 4500 djece osigurati hranu pa smo onda razmišljali na koji način i to organizirati. 
Moram priznati da su škole bile zaista brze, da su se ravnatelji vrlo vrlo brzo angažirali u roku 
od 24 sata napravili anketu i kažem, imamo zaista, većina djece će se hraniti, dakle, jesti 
školsku marendu. Vidjet ćemo vrlo brzo kakvi će biti rezultati. 
 
MILAN RAŠULA 
Ako mi dozvolite samo jednu kratku digresiju. Kolega Babić je postavio četiri pitanja i peto 
potpitanje pa nije bilo povrede Poslovnika. Izgleda da je samo Milan Rašula kamenčić u cipeli 
kada postavlja pitanje pa ću biti večeras izuzetno precizan, koncizan i konkretan. 
Dva pitanja. 
Prvo pitanje je za pročelnika za komunalni sustav i imovinu gospodina Prhata. Ako nam 
možete reći u kojoj fazi je obnova, odnosno rekonstrukcija toaleta na Giardinima jer evo 
završavamo skoro i ovu godinu, a znamo kakav je problem sa javnim toaletima u vreme 
turističke sezone. S obzirom da se dosta spinuje u medijima da Grad Pula gradi toalet koji će 
biti skuplji od Bandićevog ili od Kalmetinog na cesti A1. Da nam kažete u kojoj fazi je i 
koliko će koštati? 
Drugo pitanje je za Predsjednicu Gradskog vijeća gospođu Mariju Marković-Nikolovski. 
Imali smo prilike da iz vijećničkih klupa čujemo dociranje šta je većina i kad se dešava većina 
u Gradskom vijeću. Ako mi možete reći s obzirom i na današnje očitovanje gospodina 
Dekovića da je istupio iz IDS-a. Da li razmišljate o preraspodjeli vijećničkih klupa odnosno 
da nas razmjestite na tu pretpostavljenu ili dociranu većinu i opoziciju? Hvala. 
 
DAMIR PRHAT 
Zahvaljujem se na vašem pitanju. Da, zadnji postupak javne nabave koji je pokrenut i 
proveden vezano za uređenje wc-a na Giardinima je poništen iz prostog razloga što je 
procijenjeni iznos nabave bio 780 tisuća kuna, a jedina ponuda je iznosila 1 211 000 kuna. 
Podsjetit ću da je to treći postupak koji nije rezultirao izvođenjem radova. Nažalost, riječ je o 
projektu koji se izvodi na području zaštićene kulturno-povijesne cjeline grada Pule. Izuzetno 
zahtjevan projekt. Izvođač mora imati rješenje za rad na kulturnom dobru. Riječ je o sanaciji 
konstruktivnih elemenata, znači bedema, zidova, stropova, stepeništa, i tako dalje. 80% 
radova se odnosi prvenstveno na te radove, a 20-ak% radova se odnosi na uređenje samoga 
wc-a. Da, za sada nismo uspjeli, međutim, pokušat ćemo cijeli projekt provesti u suradnji sa 
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Arheološkim muzejem Istre na način da Arheološki muzej izvede radove koji se tiču 
arheološkog dijela, a da se Grad posveti prvenstveno uređenju i osposobljavanju wc-a na toj 
lokaciji, s obzirom, kao što ste rekli, da je riječ o izuzetno frekventnoj lokaciji, o samom 
središtu grada Pule. 
 
MARIJA MARKOVIĆ-NIKOLOVSKI 
Nisam razmišljala o tome da bismo izvršili premještaj, ali ako bude problema, to nije 
problem, je li tako? Ali ne vidim da će biti problema. 
 
MILAN RAŠULA 
Što se mene tiče, isto nema problema, ali vidim da netko očito potencira to i da je to valjda 
vrlo bitno i ključno za rad u gradskom vijeću. A gospodinu Prhatu još jedno dopunsko pitanje. 
Znači dopunsko je po Poslovniku jer imam pravo u odgovoru da postavim dopunsko pitanje, 
da opet ne bi bilo povreda Poslovnika. Upravo ovo bitno što ste rekli da su konzervatorski 
uvjeti takvi da sama rekonstrukcija obuhvaća i onu kulu, da je tako kolokvijalno nazovem, i 
stubište. Tako da se ne odnosi taj trošak isključivo na toaletu. A dopunsko pitanje je da li, s 
obzirom da ste pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i imovinu razmišljate, vi ili sa 
kolegama, da se jedan od poslovnih prostora koji nije u upotrebi, znači koji je dužan zatvoren, 
pretvori u refresh point. Znači da bude mogućnosti da ljudi dođu, osvježe se, eventualno i 
djeca da se onako prepoviju i tako dalje. A znamo da u nekim gradovima vani to postoji i da 
se kroz automate da i naplatiti ta usluga. Tako da, ako imate odgovor na to pitanje? Ako ne, 
možete i u pisanoj formi. 
 
DAMIR PRHAT 
Da, evo, zahvaljujem se i na dopunskom pitanju. Da, ovo kao što ste rekli, glavnina radova je 
upravo na rekonstrukciji da kažem ovih svih segmenata konstruktivnih koji se tiču i zidina, 
stropova, kuli i tako dalje. A što se tiče ovog drugog dijela, u svakom slučaju kvalitetan 
prijedlog i razmotrit ćemo vašu inicijativu. Zahvaljujem. 
 
NOEL MIRKOVIĆ 
Svoje bih pitanje prepustio kolegici Dušici Radojčić. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Evo, preteknuo me je vijećnik Deković s pitanjem. I moje se prvo pitanje također odnosilo na 
dopis koji je poslan svim trgovcima u gradu da obavezno moraju raditi tijekom cijele godine, 
tako da ću ga sad malo preformulirati. Znači, posve je jasno da ti trgovci nisu lijeni i da im se 
ne da raditi, nego jednostavno troškovi su im bili toliko veliki da im se ne isplati otvarati zimi. 
Da im zarada ne bi pokrila te troškove. Tako su nešto slično očito zaključili i u Arena 
hospitality grupi. Drago mi je da su se pokrenuli razgovori sa Obrtničkom komorom. Ovi 
trgovci koji su mene kontaktirali nemaju informacija o tim razgovorima. Nadam se da će se 
tijek razgovora i njihov ishod podijeliti sa ostalim trgovcima. Jedan od mojih prijedloga bio je 
sigurno da ukoliko netko od trgovaca se odluči na taj potez da radi cijelu godinu u gradu koji 
je otužan i pust da će se onda razmisliti o tome da im se bar smanji najam jer znamo koliko su 
cijene grijanja skočile i koliko će im to teretiti rad. Ali, ono što bi zapravo trebalo znati je 
pouzdana informacija o tome, mislim, mi svi vidimo kad prolazimo gradom kako je tužno, 
kako su trgovine zatvorene, trebalo bi imati točan podatak koliko je trgovina zatvoreno u 
razdoblju od 20., 21. i 22. godine pa je onda to pitanje. I u vezi s time, zaboravila sam reći da 
je pitanje za Gradonačelnika, podsjećam vas da u službenom programu aktivnosti u vašem 
gradonačelničkom mandatu stoji izrada plana revitalizacije starogradske jezgre i to tijekom 
2023. godine, takve stavke međutim, nema u proračunu za 2023.. I onda također u vezi s time 
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sa situacijom u gradu, vidim da je na portalima se stalno reklamira Advent u Puli. Vjerojatno 
radi privlačenja gostiju. U isto vrijeme najveći i najbolji hoteli u Puli zatvaraju vrata za 
praznike zbog slabog interesa pa onda molim mišljenje i o tome. Istovremeno ta ista Arena 
hospitality grupa u Medulinu drži objekte otvorenima pa također bi trebalo povezati dvije 
stvari i objasniti kako je to moguće i bilo bi zanimljivo znati koliko se potrošilo za tu 
medijsku promociju Adventa u Puli na portalima i drugim medijima i kako su odabrani mediji 
kojima će se to platiti? 
 
MARIJA MARKOVIĆ-NIKOLOVSKI  
Gospođa Radojčić, molim vas, već ste postavili jedno šest pitanja pa bismo mi se zaustavili i 
nek se odgovori na prvo i drugo pitanje pa može i još ako je moguće i treće. Gradonačelniku 
dajem riječ. 
 
ANJA ADEMI 
Ono što je veoma važno za naglasiti je, znate već, prošle godine smo imali sastanke sa 
Obrtničkom komorom, sa Cehom ugostitelja, sa ugostiteljima, znači to nije neka novost. Što 
se tiče samih zakupaca u Ulici Sergijevaca, ono što je važno znati da se odredbe Ugovora 
odnose na zakupce u gradskim prostorima, tj. da oduvijek svima u ugovorima piše da nije 
dozvoljeno raditi 30 dana u godini. Znači, to nije nikakva nova odredba, ona postoji dugi niz 
godina. Ja mislim od kada se sklapaju ugovori sa zakupcima u vlasništvu Grada Pule. Ne 
znam da li znate, ali broj prostora u Ulici Sergijevaca na primjer, ja mislim manji je broj 
prostora u vlasništvu Grada nego privatnih prostora. Kada govorimo o koliko prostora je 
slobodno, tj. ne koristi se, a u vlasništvu su Grada Pule, to je možda jedan ili dva prostora. 
Ono što mi želimo i zašto smo pozvali trgovce, ugostitelje koji djeluju u ovom području i u 
Ulici Sergijevaca, Kandlerovoj ulici i Danteovog trga je da čujemo njihove potrebe i da 
vidimo na koji način sve njih, a ne samo ove koji jesu u prostorima u vlasništvu Grada Pule, 
ustvari, ne znam kako reći, animirano, kako da im pomognemo, na koji način, da oni rade 
kroz cijelu godinu. Kada govorite o Arena hospitality grupi, mi kao Grad Pula ne možemo 
komentirati njihove poslovne odluke. Da li će oni biti zatvoreni ili neće, kao i prostori u Ulici 
Sergijevaca. Znači ako je nečija poslovna odluka da on neće raditi, da će raditi jedan mjesec, 
da će prodavati ovakvu robu ili onakvu, mi kao Grad nemamo alat kako na to utjecati. Isto 
kao što kao Grad ne možemo odrediti da u Ulici Sergijevaca, se neće prodavati hrana ili tako 
neka odluka. Što se tiče plana razvoja i revitalizacije starogradske jezgre, sada ću opet 
ponoviti, a ponovila sam vam na dva odbora i na prošloj sjednici Gradskog vijeća. To je u 
proračunu Upravnog odjela za lokalnu samoupravu, pod strateškim projektima. Stavka: 
Strateški projekti. Držimo se provedbenom programa i to će u planu nabave također u 2023. 
godini, već je definirano i mi ćemo ići u nabavu izrađivača takve strategije. Evo, toliko od 
mene. Hvala.  
 
FILIP ZORIČIĆ 
Hvala lijepa. Dakle, što se tiče ljudi koji su u najmu ovdje u prostorima i tako dalje, naravno 
da ćemo ići prema tome da im izađemo u susret i već razmatramo alate i postotke što to znači, 
posebice, benefitno za one koji rade 12 mjeseci, ili za razdoblje prva tri mjeseca u godini što 
znači za one koji ne rade isto tako da im izađemo u susret. To će zaista biti dobro. I partnerski 
ćemo to dogovoriti s njima. A što se tiče revitalizacije starogradske jezgre, da, ona je jedna od 
ključnih tema ove gradske uprave u ovom mandatu. Ona vam je na dvije razine, prva je 
infrastrukturna, vrlo je jasno to vidljivo kroz projekt „Dolce vite” koji smo i nastavili od 
prošle uprave, međutim, unijeli u proračun puno više, izdvojili iz proračuna puno više 
sredstava i kao projekt je dobar, mi smo ga nastavili, ali smo odlučiti unijeti puno više 
sredstava i subvencije za obnove fasada i uređenje grada. Komunalni red također je dio te 
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infrastrukturne obnove i revitalizacije, a „Advent” i program „Dođi u grad” koji je pod 
kritikama onih koji to ne podržavaju, a nemaju argumenata je također jedan od projekata 
revitalizacije starogradske jezgre i povratka života u stari grad. I odluka o parkiranju će biti na 
javnom savjetovanju, vjerujem u siječnju pa će donijeti neke bolje stvari. O tome sam već 
govorio. Pa će doprinijeti i tome i kolege iz opozicije su imali pravo sa svojim određenim 
kritikama, konstruktivnim, koje smo prihvatili, i to je dobar put. Ali revitalizacija, povratak 
života, ja sam nekoliko puta rekao da je centar grad dnevni boravak grada. Na nama je da se 
brinemo za sve dijelove grada i programski i infrastrukturno. Nije upitno. Ali centar grada je 
zapušten i najzapušteniji. Na nama ga je urediti. Poruka u kojem smjeru idemo je upravo 
Advent i s tim nazivom su se neki rugali pa im se obilo u glavu. I „Dođi u grad” je također 
jedan dio. Bit će i Dođi u kvart, također. I to je jedan od projekata revitalizacije u partnerstvu 
sa sveučilištem, županijom i državom obnavljamo zajedno, sudjelujemo u infrastrukturnim 
obnovama i važnih institucija koje su tu u gradu. Govorimo o sveučilištu, fakultetu i tako 
dalje. To su zajedničke teme. Vjerujem da će država svoje također zgrade obnavljati koje su u 
njihovom portfelju. To je jedna zajednička tema. A revitalizacija starogradske jezgre upravo 
znači to i infrastrukturno i programski i to je dio tog paketa, a pisanim putem ćete dobiti 
odgovor vezano za troškove promocije adventa. Meni je žao što ne možemo još više 
promovirati „Advent u Puli” jer je jedan od najljepših jer je Pula prekrasan grad. I žao mi je 
što nismo stigli ove godine promovirati „Advent u Puli” u drugim mjestima, u Ljubljani, 
Grazu, Rijeci, Zagrebu, Beogradu i tako dalje. Prema tome, to je dobro za naš grad jer ako 
nešto i potrošimo novca za promociju grada, a ne sebe, nego grada i programa, ljudi koji 
stvaraju programe, to će nam donijeti puno više benefita. Tako da vjerujem da ta tema također 
može biti dobra i pozitivna i ona je i ne da očekujem tu politički konsenzus, ne, očekujem 
konstruktivnu kritiku, ali da ide u zajedničkom smjeru dobroga prema gradu, to očekujem, 
ako sam dobro shvatio naravno vaše pitanje. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Pa imala bih i dopunsko pa možda da ostanete. Mislim, zanima me, ja ću ponoviti pitanje. 
Kako komentirate da ista hotelska kuća drži otvoreno za Novu godinu u jednom manjem 
mjestu poput Medulina, a u Puli zatvara zbog pomanjkanja interesa? To znači da na neki 
način ne vjeruje tim vašim programima i promociji.  
 
FILIP ZORIČIĆ 
Pa gledajte, ja ne znam iz čega ste vi to zaključili da oni ne podržavaju naše programe. Mi 
imamo odličan odnos sa Arena hospitality grupom i imali smo. Sve je to njihova politika. 
Energenti su narasli, ljudi su odlučili zatvoriti. Mi s njima jako dobro surađujemo. Partneri 
smo u gradu na mnogim programima, posebno na kulturnim programima. Mislim da vi želite 
reći zapravo da Arena hospitality grupa progovara iz vas jer vi ne podržavate programe koje 
je ova gradska uprava iznijela vani, očito. Jer ja zaista drugog odgovora nemam. Oni su tako 
odlučili, ali mi vjerujemo ono što radimo, vjerujemo da će ljudi doći. Potrudili su se ljudi od 
Turističke zajednice, Pula Film Festivala, odjela za kulturu i tako dalje da budu programi što 
bolji. To je i za domaće, za sugrađanke i sugrađane, za domaće turiste i vjerujem za strane. 
Ali i mi se ne miješamo u politike privatnika Arena hospitality grupe i kako će oni projicirati 
svoj dio posla. Volio bih naravno da su otvoreni, da rade, ali ne vjerujem da je to da ne 
vjeruju u naš program. To mi je evo prva informacija. Hvala. 
 
MIHA PAUS 
Imam pitanje za pročelnika za komunalno uređenje i infrastrukturu. Vezano je za „Dolce 
vitu”. Gledajući na onoj karti zone prioriteta zanima me zašto nisu Emova i Gladijatorska 
ulica u zoni prvog prioriteta s obzirom da se one naslanjaju na samu Arenu i pored je i crkva 
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Sv. Antuna. U biti cijeli jedan trg iznad Arene i to je nekako funkcionalno cjelina. Pa me 
zanima zašto one nisu obuhvaćene u to? A s druge strane nabrajane su ulice koje su u zoni 
prvog prioriteta, ali se nigdje ne spominje ni jedan od uspona, a na stranicama Grada uređenja 
gradskih fasada se ne mogu ti dokumenti otvoriti, ne znam da li je greška neko vrijeme ili šta? 
Pa je nejasno da li su i usponi dio prioriteta? 
 
INGRID BULIAN 
Ja ću odgovoriti s obzirom da je „Dolce vita” projekt u našoj nadležnosti. Zone prioriteta i 
cijela ta zapravo priča je razmatrana sa više aspekata. Ono što bi bilo najfrekventnije i 
najvidljivije je zapravo određeno kao zone koje će se prvenstveno uređivati. Ne znači to da ne 
možemo o tome razmišljati i dalje i da ne možemo preispitati. Ukoliko za sad nismo naišli na 
probleme, odnosno da bi se netko žalio u smislu da nije ili nije u onoj prvoj zoni prioriteta. 
Neovisno o tome, znači, novom odlukom smo zapravo znatno pojačali iznose kojima 
sufinanciramo pročelje. A kažem kriterij je bio nekako najvidljivije, najfrekventnije ulice koje 
su u pješačkom i prometnom smislu. Što se tiče uspona, također, oni jesu unutar zaštićene 
kulturno povijesne cjeline, ali su na neki način, u odnosu na frekventniju ulicu Sergijevaca i te 
značajne pješačke pravce stavljeni u drugi plan, ali još jednom, ponovit ću ne znači da se ne 
sufinanciraju i znači da se zapravo veliki iznosi izdvajaju i za te poteze. Što se tiče 
dostupnosti podataka, odnosno, mogućnosti da te podatke pretražujete na našim web 
stranicama, moguće da je riječ o nekakvom zastoju, ali u principu imamo cijeli projekt 
prezentiran i svi dokumenti koji su vezani uz prijave i isto tako zone, kao i jedan kratak vodič 
kako bi ljudima olakšali da se mogu koristiti tim sredstvima.  
 
MIHA PAUS 
Nije pitanje, više komentar. Pa dobro, mislim, čudi me da usponi nisu prvi prioritet, ali dobro. 
Ako je odluka takva, takva je. Nisam rekao da se ne sufinanciraju, ali meni bi logika nalagala 
da to bude prvi prioritet jer su i oni lice grada. Jer kad bili sređeni bi bili isto frekventni. A 
Emova i Gladijatorska, ne znam. Čudno mi je da to nije, ne znam, zdravo razumski uzeto u 
obzir, jer jednostavno kad dođete iznad Arene gledate u te ulice, ne možete ih ne prijetiti. Isto 
kao i sve ovo okolo koje su uzete u obzir. Samo to mi je bilo čudno. Pa toliko. Pa neke možda 
manje uočljive su u prioritetu. Tako da, toliko. 
 
NOEL MIRKOVIĆ 
Imam pitanje za gospođu Sajić ili Gradonačelnika. Odnosi se na još uvijek nepoznate 
troškove referenduma koji su se sa političkim predznakom prebacivali samo nekim u ovom 
gradu da mi trošimo novce grada za neki svoj projekt. Pa me zanima što je nakon, mislim da 
je pred dva dana prošlo 60 dana od samog referenduma. Ja sam tražio po dokumentima koliko 
je plaćeno i koliko je potrošeno za referendum? Pa me zanima odgovor na to pitanje. Mislim 
da bi ga trebali čuti. Da građane zanima. 
I drugo pitanje je bilo ticalo se toaleta na korzu. Ukoliko je većina troška, ustvari sanacija, tj. 
obnova baštine koju imamo, zašto se ne tretira tako? Zašto, ako Arheološku muzej prihoduje 
od Arene temeljem naše dozvole, zašto Arheološki muzej ne pokrije kompletan trošak tako 
nečeg? Zašto bi mi iz proračuna? Zašto bi građani trebali plaćati tako nešto? I drugo pitanje, 
ustvari komentar više, zašto bi na tom mjestu uopće trebao biti wc? To mi nije jasno. 
 
DAMIR PRHAT 
Vjerujem da ste iz mog odgovora, prvoga, koji sam dao gospodinu Rašuli iščitali sve ono što 
sam htio reći. Znači, intencija je da upravo Arheološki muzej Istre odradi one radove koji se 
odnose na dio zidina, bedema, stropova, kule, stepenica i tako dalje, a da ove druge radove, 
koji se tiču samog uređenja wc-a da se odradi u okviru održavanja, u okviru programa 
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održavanja i da to naravno odradi Grad i odjel i da na temelju takvog jednog sporazuma koji 
ćemo potpisati sa Arheološkim muzejem Istre da nastavimo sa realizacijom tog projekta. Što 
se tiče pitanja zašto je on tu? To je u ovom trenutku mi je teško odgovoriti. Hvala. 
 
VESNA SAJIĆ 
Što se tiče troškova za provedeni referendum, oni su sada i planirani u ovim izmjenama i 
dopunama proračuna na 460 tisuća kuna. Trenutno prispjeli računi su nešto viši od 440 tisuća 
kuna. Za eventualne, jedan ili dva računa, ako još prispiju vezano za provedeni, tako da 
ukoliko imate potrebe za detaljima, možemo i naknadno. Ali to je okvirni iznos koji smo bili 
rekli da će bit trošak cca 500 tisuća kuna. Hvala. 
 
JURAJ KOVAČEVIĆ 
Evo slijede nam velika slavlja u ovom predstojećem razdoblju, Božić, Nova godina, osvajanje 
Svjetskog prvenstva pa htio sam pitati, sada Gradonačelnika, da li možda razmišlja o tome da 
mi, kao i Rovinj, odnosno po uzoru na Rovinj, uvedemo umjesto vatrometa svjetlosne, kako 
bi rekli, umjesto vatrometa, svjetlosnu signalizaciju, svjetlosne efekte i da s time ustvari 
pomognemo i našoj maloj djeci koja imaju negativne posljedice od vatrometa, a i 
životinjama? To je prvo pitanje, hvala vam puno. 
A drugo pitanje može za Gradonačelnika ili za pročelnicu Sokolov, to ćemo vidjeti kako bude 
bilo. Vidjeli smo da će Vlada Republike Hrvatske financirati marende u školama u iznosu od 
10 kuna po djetetu, a Grad Pula da će za 600 učenika koji spadaju u socijalni program, koji 
ostvaruju pravo iz socijalnog programa, da će Grad Pula sufinancirati ustvari taj iznos 2 kune, 
što će iznositi 250 tisuća kuna na godišnjoj razini. Da li postoje neke naznake da bi se taj 
obujam djece mogao proširiti, odnosno da li bi kroz neko buduće razdoblje mogli razmišljati o 
tome da povećamo taj broj djece sa 600 na neki veći broj da omogućimo ustvari povećanom 
broju djece sufinanciranje od strane grada? 
Hvala vam puno. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Kolega hvala pitanju. Nisam zadovoljan. Niste dobro pratili. Nema vatrometa u Puli za doček 
Nove godine. Niti svjetlosnih efekata niti vatrometa. Tako da hvala na pitanju.  
Što se tiče drugog pitanja mi ne možemo povećati brojku. Dakle, ona je takva kakva je. 
Govorimo za socijalne potrebe i daj Bože da se ne povećava brojka u tom kontekstu. Kolegica 
Sokolov će mene nadopuniti sada vezano za jednu zadnju informaciju vezano za 
sufinanciranje. Ja bih samo dotaknuo se politički malo te teme, a to je to da ja ne prihvaćam, 
to je moje mišljenje, da je svima sve besplatno. Mislim na udžbenike, mislim na iste cijene 
vrtića, mislim na marende i tako dalje. Mislim da tu treba uvesti socijalne kategorije, jer onaj 
tko može platiti može platiti, a ljudi koji ne mogu njima bi trebale subvencije. Zaista. Mislim 
da o tome moramo početi razmišljati. Govorimo o marendama, govorimo o nastavnom 
priboru, govorimo o cijenama vrtića. Dakle, netko može platiti 690 kuna, a netko ne može. 
Zašto taj isti koji može ne plati 800 kuna, onda ovaj drugi plati 400 kuna. Dakle, moramo 
početi razmišljati o socijalnim kategorijama. Jer ako ćemo svima besplatno, onda to zaista je 
najmanje fer prema onima koji ne mogu platiti. Ne živimo u takvoj državi da može bit svima 
besplatno. To su neka prošla vremena. Niti smo sjeverna europska zemlja koja ima toliko 
novca da može to financirati. Međutim, to je samo malo šire. Zamolit ću kolegicu Sokolov 
nadopunu odgovora. Hvala. 
 
IVANA SOKOLOV 
Ma evo samo mala nadopuna vijećniče Kovačeviću. Mislim da sam prije rekla dosta kad smo 
pričali o marendama. I Gradonačelnik je sad ponovio vezano za socijalne programe. Htjela 
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sam samo naglasiti da imamo tri, tu će nam biti najveći problem kad već govorimo o 
jednakosti, imamo tri područne škole u Muntiću, u Valturi i Štinjanu i tu se onda postavilo 
pitanje na koji način će se dostavljati ti obroci djeci kojih ima. Nemamo apsolutno nikakvu..., 
nismo bili pripremljeni na taj dio. Morat ćemo se snalaziti. Onda smo rekli ok, to je dio 
troškova koji svakako grad treba sufinancirati, odnosno izaći u susret. A što se tiče ovog 
drugog djela, besplatnog. Mi smo gledali kad smo bili na prvom sastanku u ministarstvu, 
govori se o financiranju, odnosno sufinanciranju školske marende. Kao što znate, mi smo 
negdje prije nekoliko mjeseci donijeli odluku da školske marenda na nivou grada dođe, dakle, 
narasla je cijena sa 8 kuna na 12 kuna, a sufinancira se sada od Vlade za 10 kuna. Dakle, 
ostala je ta razlika od 2 kune. Mi ćemo svakako pokušati, vidjet ćemo što će nam donijeti 
drugo polugodište, vidjet ćemo koji će to biti troškovi, da ta marenda bude dostupna svima, 
ali ne možemo u ovom trenutku reći hoće li to financijski biti moguće. To ćemo tek vidjeti. 
 
JURAJ KOVAČEVIĆ 
Za Gradonačelnika. Pa dobro, Gradonačelniče, hvala vam. Nisam znao stvarno da nemamo 
vatromet. To je pohvalno. Međutim, zašto onda nismo stavili neki light show. Da li postoji ta 
opcija? 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Kolega Kovačeviću, vi ste mlad čovjek, vidim da vam nedostaje tog svjetla i boja tako da nije 
jednostavno. Neće biti vatrometa, neće biti light showa, bit će tri dočeka i u podne za djecu i 
navečer na dva mjesta, i na Kaštelu i na Portarati, bit će glazba, nadam se lijepom vremenu, 
da ćemo se svi podružiti i zaželjeti svima ljepšu, bolju i mirniju 2023. godinu, a onda neka u 
srcima bude to svjetlo o kojem vi razmišljate. Evo, hvala.  
 
ANA FONOVIĆ 
Moje prvo pitanje ide pročelnici Sokolov, a odnosi se na projekt Centar podrške 521 koji je 
nedavno otvoren info centar u Zagrebačkoj ulici, a znamo da je to inovativna usluga pružanja 
socijalnog savjetovanja i pomaganja, odnosno organiziranja slobodnih aktivnosti i 
psihosocijalne pomoći za osobe s invaliditetom te za starije osobe. Prema službenoj objavi 
projekt ističe već u petom mjesecu 2023. godine, a info punkt je otvoren prije nepuna dva 
tjedna, odnosno dva, dva i pol tjedna. Moje pitanje je: zašto se toliko dugo čekalo s 
otvaranjem? Što će biti s financiranjem nakon isteka roka projekta? Isto tako zašto u 
proračunu 2024. i 2025. nema planiranih sredstava za taj projekt? 
A drugo pitanje je za direktora Pulaparkinga gospodina Bojanića. Odnosi se na pitanje sa 
sjednice Gradskog vijeća iz listopada kada ste nam odgovorili kako se čeka izrada kvartalnog 
izvještaja sa 30.09. koji treba biti predan do kraja listopada. Smatramo da ste javnost trebali 
obavijestiti o financijskim pokazateljima nakon uspostave novog režima parkinga i novog 
cjenika koji je kod građana izazvao veliko nezadovoljstvo i polemike u javnosti. Dakle, 
potrebno je da javnost zna koliko je uprihodovano novim sustavom naplate. Molim vas da 
nam sada, nakon što je zaključen kvartalni izvještaj sa 30.09., predstavite okvirne financijske 
pokazatelje i podsjetit ću vas da ste nedavanjem odgovora na vijećničko pitanje i tražene 
informacije prekršili Poslovnik Gradskog vijeća i na taj način izbjegli svoju dužnost davanja 
informacija vijećnicima, a za to je odgovorna isto tako i Predsjednica Gradskog vijeća koja 
naravno treba štititi standarde i vijećnika i Gradonačelnika i to se pravo treba realizirati. 
Dakle, govorimo o minimalnim standardima demokratskog nadzora nad radom izvršne vlasti 
koji se u ovom slučaju nisu poštovali. 
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IVANA SOKOLOV 
Hvala vam na pitanju. Što se tiče Centra podrške to je projekt koji ističe u petom mjesecu 
sljedeće godine. Pitali ste zašto je tako dugo trebalo. Prije svega, to je jedinstven projekt 
započet, čini mi se, prije dvije godine, nisam niti sigurna s točnim datumom, a u svakom 
slučaju, trebalo je pripremiti, s obzirom da se radi o projektu koji ne postoji uopće na ovom 
području Europe. Nešto slično imamo u Velikoj Britaniji. Radi se o tome da osim pripreme 
samog prostora kojeg je trebalo pronaći i adekvatno ga opremiti, trebalo je organizirati jednu 
cijelu informatičku platformu koja će pratiti i uobličiti sve usluge u zdravstvu i socijalnoj 
skrbi na jedno mjesto. Dakle, da bi se uopće započelo s radom trebalo je napraviti svojevrsnu 
pripremu koja je trajala određeno vrijeme. Rekli ste da niste vidjeli u projekcijama. Pa je to 
projekt. Osigurali smo sredstva od petog mjeseca do dvanaestog mjeseca 2023. za 
sufinanciranje plaća tri djelatnice, kao što se one sufinanciraju preko projekta i sada i nakon 
toga projekt će se normalno provoditi. Dakle, imat ćemo dvije zaposlenici u centru podrške 
koje će biti zaposlene na puno radno vrijeme i voditeljica, odnosno koordinatorica samog 
Centra koja radi na pola radnog vremena. Rekli ste da je projekt Centar podrške za osobe 
starije životne dobi i osobe sa invaliditetom. Htjela bih samo naglasiti, iskoristit ću priliku da 
kažem da je to projekt koji se odnosi na sve građane i da je on u potpunosti besplatan i da se 
svatko može, to god smatra da je u potrebi, ili misli da mu Centar podrške može pomoći, 
može javiti na telefonski broj ili doći u prostor u Zagrebačku i dobiti će potrebnu pomoć. 
 
BRANISLAV BOJANIĆ 
Poštovana vijećnice i nadasve cijenjena vijećnice hvala vam na postavljenom pitanju. Kao što 
ste rekli, a niste dobro slušali, poštovani Gradonačelnik je prije dosta vremena izašao sa svim 
tim informacijama u javnost. Giornal je objavio. Ja ću vam evo sada ponoviti ono što je u 
Giornalu  napisano. Znači, negdje oko 19 milijuna je bio prihod. Troškovi su bili negdje oko 
31% u odnosu na prethodnu godinu, mi smo uprihodovali više, negdje oko 3.700.000,00 
kuna. Ja se nadam da vam je sada lakše. Puno vam hvala.  
 
ANA FONOVIĆ 
Ma da, samo bih podsjetila direktora da je bio dužan pismeno dostaviti ukoliko nije usmeno 
odgovorio na traženoj sjednici na traženo pitanje. Bio je dužan pisano ponoviti, a ja vrlo 
pažljivo pratim medije i ipak mi je promaknula ta informacija. Ali zaista sam vrlo ažurna i 
pažljiv čitatelj. 
 
BRANISLAV BOJANIĆ 
Mogu vam dati evo u pisanom obliku, da bude korektno, ja ću vam lijepo... 
 
NOEL MIRKOVIĆ 
Morate dati, a ne možete, morate... 
 
BRANISLAV BOJANIĆ 
Imate pitanje za mene? 
 
PREDSJEDNICA VIJEĆA 
Molim vas nemojte upadati. 
 
NOEL MIRKOVIČ 
Izvinjavam se. 
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BRANISLAV BOJANIĆ 
Duboko se izvinjavate, jel' da? A Predsjednici se izvinjavate. Dobro. Baš vam hvala na 
pitanju. Ovaj, dobit ćete pismeno, sve će bit pod kontrolom, bez uzbuđavanja, bit će sve kako 
treba. Hvala vam puno. Prijatno.  
 
PREDSJEDNICA VIJEĆA 
Poštovani vijećnici isteklo je vrijeme za vijećnička pitanja. Svi koji nisu postavili pitanje biti 
će za sljedeću sjednicu. Hvala vam lijepa.  
 
 
 
AD – 2.  USVAJANJE SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA 19. SJEDNICE GRADSKOG 
   VIJEĆA OD 21.11.2022. GODINE 

 
 
Na skraćeni zapisnik sa 19. sjednice Gradskog vijeća nije bilo primjedbi pa Predsjednica isti daje 
na glasanje te utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 21 glasom “ZA”, bez glasova “PROTIV” i bez “SUZDRŽANIH” glasova,  
 
 USVOJILO SKRAĆENI ZAPISNIK  
 sa 19. sjednice Gradskog vijeća od 21.11.2022.  
 
 
 
AD – 3. DONOŠENJE ODLUKE O DAVANJU NA UPRAVLJANJE I KORIŠTENJE 
   SKLONIŠTA ZA ŽIVOTINJE S PRATEĆIM SADRŽAJIMA 
TRGOVAČKOM   DRUŠTVU CASTRUM PULA 97 D.O.O.  

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženje o prijedlogu akta dala Ivana Sokolov, 
pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i mlade. 
 
U raspravi u ime Kluba vijećanika sudjelovala je vijećnica Dušica Radojčić (Možemo!). 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Miha Paus i Elena Puh Belci, a dodatno 
pojašnjenje i odgovore na pitanja dala je pročelnica Ivana Sokolov, pročelnica Anja Ademi i 
Gradonačelnik Filip Zoričić. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 3. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 17 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 4 „SUZDRŽANA“ glasa, 
donijelo 
 
 ODLUKU 
 o davanju na upravljanje i korištenje skloništa za životinje s pratećim sadržajima 
 trgovačkom društvu Castrum Pula 97 d.o.o.  
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AD – 4. DONOŠENJE ODLUKE O PRIPAJANJU TRGOVAČKOG DRUŠTVA 
  CASTRUM PULA 97 D.O.O., FRATARSKI D.O.O. I TRŽNICA D.O.O. 
  TRGOVAČKOM DRUŠTVU PULA SPORT D.O.O. 
 
 
Predsjednica vijeća pozdravlja gospođu Dubravku Kapun, predstavnicu tvrtke Kapun revizije 
i odvjetnika Dejana Španovića.  
  
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Anja Ademi, 
pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu. 
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovali su vijećnici Dušica Radojčić (Možemo!) i Marin 
Lerotić (IDS-DDI). 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Monica Derocchi, Juraj Kovačević, Milan 
Rašula, Noel Mirković, Ardemio Zimolo, Igor Belas s replikom vijećnika Dušice Radojčić, Mihe 
Pausa, Juraja Kovačevića, Valter Boljunčić s replikom vijećnika Marina Lerotića i Drage 
Marića, Miha Paus s replikom vijećnika Igora Belasa i Noela Mirkovića, Elena Puh Belci s 
replikom vijećnika Dušanka Babića i Valtera Boljunčića, a dodatno pojašnjenje i odgovore na 
pitanje dala je pročelnica Anja Ademi i Gradonačelnik Filip Zoričić. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 4. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 11 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 10 „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 
 ODLUKU 
 o pripajanju trgovačkog društva Castrum Pula 97 d.o.o, Fratarski d.o.o. i Tržnica d.o.o. 
 trgovačkom društvu Pula sport d.o.o. 
 
 

pauza od 20:25-21  
 
 
AD – 5. DONOŠENJE:  

5.1.  Drugih Izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture za 
 2022. godinu 
5.2. Drugih Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture za 
 2022. godinu 
5.3. Zaključka o izmjenama i dopunama Zaključka o usvajanju Programa javnih 
 potreba društvenih djelatnosti Grada Pule za 2022. godinu  
5.4. Zaključka o izmjenama Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba u  

kulturi za 2022. godinu 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te su obrazloženja o prijedlozima akata dali pročelnici 
nadležnih upravnih odjela, svatko iz svog djelokruga rada: Damir Prhat, pročelnik Upravnog 
odjela za komunalni sustav i upravljanje imovinom (točke 5.1. i 5.2.), Ivana Sokolov, pročelnica 
Upravnog odjela za društvene djelatnosti i mlade (točka 5.3.) i Emina Popović Sterpin, 
pročelnica Upravnog odjela za kulturu i razvoj civilnog društva (točka 5.4.). 
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovala je vijećnica Dušica Radojčić (Možemo!). 
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U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Ana Fonović, Juraj Kovačević, Ardemio 
Zimolo, Elena Puh Belci, Noel Mirković i Sean Soldatić, a dodatna objašnjenja i odgovore na 
pitanja dali su pročelnici Damir Prhat, Ivana Sokolov i Emina Popović Sterpin. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 5.1. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 16 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 4 „SUZDRŽANA“ glasa, 
usvojilo  

DRUGE IZMJENE I DOPUNE 
Programa građenja komunalne infrastrukture za 2022. godinu 

 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 5.2. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 16 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 4 „SUZDRŽANA“ glasa, 
usvojilo  
  DRUGE IZMJENE I DOPUNE 

Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2022. godinu 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 5.3. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 1 „SUZDRŽANIM“ glasom, 
donijelo  
  ZAKLJUČAK 
 o izmjenama i dopunama Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba društvenih 
 djelatnosti Grada Pule za 2022. godinu 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 5.4. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo  
  ZAKLJUČAK 
 o izmjenama Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba u kulturi za 2022. godinu 
 
 
AD – 6. DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O RASPODJELI  

REZULTATA ZA 2021. GODINU 
 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Vesna Sajić, 
pročelnica Upravnog odjela za financije i gospodarstvo.  
 
Budući da nije bilo zainteresiranih za raspravu, Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 6. 
te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ODLUKU 
 o izmjeni Odluke o raspodjeli rezultata za 2021. godinu 
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AD – 7. DONOŠENJE IZMJENA I DOPUNA PRORAČUNA 
GRADA PULE ZA 2022. GODINU  

 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Vesna Sajić, 
pročelnica Upravnog odjela za financije i gospodarstvo. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Dušica Radojčić, Daniel Deković, Elena Puh 
Balci, Drago Marić, a dodatna objašnjenja i odgovore na pitanja dala je pročelnica Vesna 
Sajić i pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu Anja Ademi. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 7. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 15 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 4 „SUZDRŽANA“ glasa, 
usvojilo 
 IZMJENE I DOPUNE PRORAČUNA Grada Pule za 2022. godinu 
 
 
 
AD – 8. DONOŠENJE ODLUKE O PODMIRENJU OBVEZE TRGOVAČKOM 
  DRUŠTVU PULAPROMET D.O.O. ZA OBAVLJANJE USLUGE JAVNOG  

GRADSKOG PRIJEVOZA NA PODRUČJU GRADA PULA-POLA U 
 2022.GODINI 

 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dao Damir Prhat, 
pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i upravljanje imovinom. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Dušica Radojčić, Elena Puh Belci i Miha Paus, a 
dodatna objašnjenja i odgovore na pitanja dala je pročelnica Upravnog odjela za lokalnu 
samoupravu Anja Ademi, direktor trgovačkog društva Pulapromet d.o.o..  
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 8. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ODLUKU 
 o podmirenju obveze trgovačkom društvu Pulapromet d.o.o. za obavljanje usluge  

javnog gradskog prijevoza na području Grada Pula-Pola u 2022. godini 
 
 
 
AD – 9. DONOŠENJE ODLUKE O DODJELI NEPOVRATNIH NOVČANIH  
  SREDSTAVA TRGOVAČKOM DRUŠTVU PULA HERCULANEA D.O.O. 

 
 

Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Ingrid Bulian, 
pročelnica Upravnog odjela za prostorno planiranje i zaštitu okoliša. 
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U pojedinačnoj raspravi sudjelovala je vijećnica Dušica Radojčić, a dodatno objašnjenje i 
odgovor na pitanje dala je pročelnica Ingrid Bulian. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 9. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ODLUKU 
 o dodjeli nepovratnih novčanih sredstava trgovačkom društvu Pula Herculanea d.o.o. 
 
 
AD – 10. DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O  

KOEFICIJENTIMA ZA OBRAČUN PLAĆE SLUŽBENIKA I  
NAMJEŠTENIKA 

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Vesna Sajić, 
pročelnica Upravnog odjela za financije i gospodarstvo.  
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovala je vijećnica Elena Puh Belci, a dodatno objašnjenje i 
odgovore na pitanja dala je pročelnica Vesna Sajić.  
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 10. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ODLUKU 
 o izmjenama i dopunama Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i 
 namještenika 
 
 
AD – 11. DONOŠENJE ODLUKE O PRIHVAĆANJU PRIJEDLOGA SPORAZUMA  

O SUFINANCIRANJU KREDITNE OBVEZE ZA ADAPTACIJU I  
OPREMANJE ODJELA ZA DJEČJU REHABILITACIJU U SPECIJALNOJ  
BOLNICI ZA  ORTOPEDIJU I REHABILITACIJU „MARTIN HORVAT“  
ROVINJ-ROVIGNO 
 

Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Ivana 
Sokolov, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i mlade. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovao je vijećnik Drago Marić, a dodatno objašnjenje i odgovore 
na pitanja dala je pročelnica Ivana Sokolov. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 11. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 17 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ODLUKU 
 o prihvaćanju prijedloga Sporazuma o sufinanciranju kreditne obveze za adaptaciju i 
 opremanje Odjela za dječju rehabilitaciju u Specijalnoj bolnici za ortopediju i  

rehabilitaciju  “Martin Horvat” Rovinj-Rovigno 
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-pauza od 23:00 do 23:15  

 
 
 
AD – 12. DONOŠENJE ODLUKE O RASPOREĐIVANJU SREDSTAVA ZA  
  FINANCIRANJE AKTIVNOSTI POLITIČKIH STRANAKA I  

NEZAVISNIH VIJEĆNIKA GRADSKOG VIJEĆA GRADA PULA-POLA  
ZA 2023. GODINU 
 

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Anja Ademi, 
pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu.  
 
Budući da nije bilo interesa za raspravu, Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 12. te 
nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ODLUKU 
 o raspoređivanju sredstava za financiranje aktivnosti političkih stranaka i nezavisnih 
 vijećnika Gradskog vijeća Grada Pula-Pola za 2023. godinu 
 
 
 
 
AD – 13. DONOŠENJE PLANA RAZVOJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE GRADA 

PULA-POLA ZA 2023. GODINU S PROJEKCIJOM FINANCIJSKIH 
UČINAKA ZA RAZDOBLJE 2023. – 2025. GODINE 

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Slavica 
Jelovac, pročelnica Upravnog odjela za opću upravu i mjesnu samoupravu. 
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovala je vijećnica Dušica Radojčić (Možemo!). 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovala je vijećnica Elena Puh Belci, a dodatna objašnjenja i 
odgovore na pitanja dala je pročelnica Slavica Jelovac. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 13. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 18 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
usvojilo 
 PLAN RAZVOJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE Grada Pula-Pola 

za 2023. godinu s projekcijom financijskih učinaka za razdoblje 2023.-2025. godine 
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AD – 14. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI  
NA PRIJEDLOG IZMJENE STATUTA DJEČJEG VRTIĆA-SCUOLA 
DELL' INFANZIA „RIN TIN TIN“ PULA-POLA 

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Ivana 
Sokolov, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i mlade. 
 
Budući da nije bilo interesa za raspravu, Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 14. te 
nakon glasanja utvrđuje da  
 
 VIJEĆE sa 18 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ZAKLJUČAK 
 o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog izmjene Statuta Dječjeg vrtića-Scuola 
 dell'infanzia „Rin Tin Tin” Pula-Pola 
 
 
 
AD – 15. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI  

NA PRIJEDLOG STATUTA PULA FILM FESTIVALA  
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Emina 
Popović Sterpin, pročelnica Upravnog odjela za kulturu i razvoj civilnog društva. 
 
Budući da nije bilo interesa za raspravu, Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 15. te 
nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 18 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ZAKLJUČAK 
 o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Pula Film Festivala 
 
 
 
 
AD – 16. DONOŠENJE: 
 16.1. Rješenja o razrješenju vršiteljice dužnosti ravnateljice Istarskog narodnog 
   kazališta - Gradskog kazališta Pula (Gordana Jeromela Kaić) 
 16.2. Rješenja o imenovanju ravnateljice Istarskog narodnog kazališta – Gradskog 
   kazališta Pula (Gordana Jeromela Kaić)  
 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je objedinjeno obrazloženje o prijedlogu akata dala 
Emina Popović Sterpin, pročelnica Upravnog odjela za kulturu i razvoj civilnog društva. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Valter Boljunčić, Ardemio Zimolo i Marija 
Marković-Nikolovski, a dodatno objašnjenje i odgovore na pitanja dala je pročelnica Emina 
Popović Sterpin.  
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Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 16.1. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 18 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 RJEŠENJE 
 o razrješenju vršiteljice dužnosti ravnateljice Istarskog narodnog kazališta – Gradskog 
 kazališta Pula (Gordana Jeromela Kaić) 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 16.2. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 18 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 RJEŠENJE 
 o imenovanju ravnateljice Istarskog narodnog kazališta – Gradskog kazališta Pula 

(Gordana Jeromela Kaić) 
 
 
 
 
AD – 17. DONOŠENJE RJEŠENJA O RAZRJEŠENJU I IMENOVANJU ČLANOVA 

VIJEĆA ZA DAVANJE KONCESIJSKIH ODOBRENJA 
GRADA PULA-POLA 

 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dao Damir Prhat, 
pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i upravljanje imovinom. 
 
Budući da nije bilo interesa za raspravu, Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 17. te 
nakon glasanja utvrđuje da  
 

VIJEĆE sa 14 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 4 „SUZDRŽANA“ glasa, 
donijelo 
 RJEŠENJE  
 o razrješenju i imenovanju članova vijeća za davanje koncesijskih odobrenja 

Grada Pula - Pola 
 
 
 
AD – 18. DONOŠENJE ODLUKE O RAZRJEŠENJU I IMENOVANJU ČLANA 

ODBORA ZA RAZVOJ 
 
 

Predlagatelj je Odbor za izbor i imenovanja te je obrazloženje o prijedlogu akta dao Dušanko 
Babić, predsjednik Odbora. 
 
Budući da nije bilo interesa za raspravu, Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 18. te 
nakon glasanja utvrđuje da je  
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 VIJEĆE sa 18 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ODLUKU 
 o razrješenju i imenovanju člana Odbora za razvoj  
 

(razrješenje Frane Milata i imenovanje Nikole Zgonjanina) 
 
 
 
 
 
Ovime je dnevni red iscrpljen te Predsjednica zaključuje 20. sjednicu Gradskog vijeća. 
Dichiaro conslusa la 20 sessione del consiglio municipale della Citta di Pola. 
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